
Referat fra bestyrelsesmøde i Børnenes Ø 
 

Dato: 12-05-2025 

Tidsrum: 18:30 – 20:30 

Referent:  Laura Dybvad Petersen 

 

 
Referat 

 

Punkt: Handling: 

1. Økonomi 

 
Økonomien blev gennemgået, og det vurderes, 
at institutionen generelt har en sund økonomi. 
Børnenes Ø følger den opstillede økonomiske 

plan. 
 

2. Frokostordning opfølgning  

 
Maden vurderes som værende af 

tilfredsstillende kvalitet. Både børn og personale 
har givet udtryk for glæde over igen at kunne 

spise et fælles måltid. 
Personalet arbejder aktuelt på at finjustere de 

praktiske rutiner omkring håndtering og 
servering af måltidet. 

Der er blevet ansat en medarbejder i køkkenet 
som har ansvar for anretning af maden og 

opvask af servicen.  

Navn: Tilstede: Fraværende: Navn: Tilstede: Fraværende: 

Bestyrelse: Suppleanter: 
Anna Schröder *(F) ☒ ☐ Anne Sidsel P. Kristiansen ☒ ☐ 

Andreas Knudsen* (NF) ☒ ☐ Peter Andreas Nielsen ☒ ☐ 
Laura Dybvad Petersen ☒ ☐ Maria S. Højland ☒ ☐ 

Lise S. Sørensen ☐ ☒    

Rikke Thomadsen ☐ ☒  
*(F) – Formand & *(NF) Næst formand  

Leder: Personale: 
Kirsten H. Vestergaard ☒ ☐ Bille Hallund ☐ ☒ 

Bodil S. Hulgård ☒ ☐ Karina Jensen ☒ ☐ 



 
Der er et tæt samarbejder med leverandøren og 

der foretages løbende justeringer i forhold til 
behovet i Børnenes Ø. Alle forældre opfordres 

til at opdatere deres børns mødetider i Aula 
senest én uge i forvejen – særligt ift. fridage – 
således at madmængden kan justeres uge for 

uge.  
 

Det beklages, at ugeplanen for menuen endnu 
ikke er tilgængelig. Der arbejdes på, at forældre 
snarest muligt får adgang til en digital ugemenu. 
Børnene får serveret kold mad om mandagen, 

onsdagen og fredagen samt varm mad om 
tirsdagen og torsdagen. 

 

3. Børnehavegrupper – alder på tværs af 
grupper  
Udflugter i børnehaven 

 
Der arbejdes aktuelt med at organisere 

udflugter og aktiviteter ud af huset og på tværs 
af grupperne. Det fortælles at personalet 

udviser interesse for at styrke fællesskabet på 
tværs af grupper. Flere aktiviteter på tværs er 
allerede igangsat, og flere initiativer er under 

planlægning. 
Bodil og Kirsten tager input fra bestyrelsen med 

tilbage til personalet med henblik på videre 
udvikling. 

 

4. Udeområder – opdatering og status på 
gyngerne 

 
Tilsynet har anbefalet, at underlaget ved 

gyngerne udskiftes. Der arbejdes intensivt på at 
finde en løsning, og der afventes afklaring 

omkring finansieringen. Punktet genoptages på 
næste bestyrelsesmøde. 

 
Akustikken ved børnehavens rutsjebane drøftes. 
Der er indhentet tilbud på forskellige redskaber, 
som kan bidrage til at skabe flere pædagogiske 

læringsmiljøer i udeområdet. 
 

5. Op i tid 

 
Der er seks medarbejdere der har fået øget 

deres arbejdstid med mellem 30-60 min pr. uge. 
Der er generelt positiv tilbagemelding fra de 

medarbejder, der har været en del af ”op i tid”. 



Det beskrives som ”Mere tid, mere ro”. 
Personalet har benyttet denne tid til, at 

kvalificere og styrke det pædagogiske arbejde.  
 

6. Personalesituationen i børnehaven 

 
Malene er på vej tilbage på hajstuen. Bille har 

desværre fornyeligt fået en brystkræftdiagnose 
og er derfor langtidssygemeld.  

Det nye personale i børnehaven er faldet godt 
til i huset, og indgår positivt i husets hverdag.  

 

7. Opnormering af vuggestuebørn i en gruppe 

 
Der opleves en øget efterspørgsel på 
vuggestuepladser i Aarhus Midtby. 

Pladsanvisningen har anmodet om fem ekstra 
pladser i Børnenes Ø. Dette imødekommes, og 
"Rokkerne" vil derfor fremad have 18 børn på 

stuen, så længe behovet er til stede. Der vil 
være tre pædagoger på denne stue. 

 

8. Eventuelt 

 
Der blev orienteret om tilsynsmødet og den 

kommende læringssamtale i forbindelse med 
tilsynet. 

 
Der opleves en udfordring med, at flere børn 

bliver hentet senere end de tider, der er angivet 
i Aula. Da normeringen tilpasses ud fra disse 
tider, appelleres der til at alle forældre holde 

Aula opdateret med korrekte møde- og 
afhentningstider. 

Hvis man en dag henter senere end meldt 
tidspunkt, opfordres der til at justere 

tidspunktet i Aula eller sende en SMS til stuen.  
Der mindes desuden om vigtigheden af at tjekke 

jeres børn ind og ud på skærmene i 
institutionen. 

 
 

 


